
Styremøte 22.06.2018

Tilstede : Terese, Stine Marie,Annfrid , Beate, Christine, Marita og  Annfrid B

Saksliste 
Godkjenning av forrige referat 

– Godkjent

Nordisk
– Stine Marie undersøker ang mat til kiosksalg, Annfrid K sjekker ut ang mat til lørdagskveld
– Terese har laget forslag til rosetter
– Jubileumslogo er iorden.

Mailer fra medlemmer
– Stine Marie svarer på mail , det er forespørsel om utstilling nord i landet og hvordan våre 

medlemmer kan gå frem for å få det til.

GDPR (nye personvernloven)
– Utsettes til neste møte

Messe Lillestrøm
      - Annfrid K holder kontakt og tråden i det.

Marsvinbladet
    - Terese har laget en online versjon av bladet som kan bli tilgjendelig for våre medlemmer.
      Mer info om dette kommer etterhvert.

Diverse
 - Godkjente pet-oppdrett som vil ha det overført til rene raseoppdrett. Hvordan håndterer vi det?
 - Godkjente oppdrett i Sverige/Danmark som ønsker å flytte oppdretts-registreringen sin til oss.       
   Hvordan håndterer vi det? 
     - Spørsmål utsettes.


